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Mandag 11.12.2023 
Klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Tid Ansvarlig 

1-1 Godkjenning av protokoll og innkalling 5 min Jannicke 

1-2 Justeringer strategiplan 15 min Bjørn Frode / Cecilie 

1-3 Rollebeskrivelser styret 15 min BF 

1-4 Personal 20 min BF 

1-5 Vedtak på rutiner om utstyr i barnefotball 10 min BF 

1-6 Fotball vinter i barnefotball 25 min BF/Anders S 

1-7 Eventuelt 20 min Jannicke 

 
 

 
Innkalt: Dag, Cecilie, Anders G, Eirik, Ronny, Jannicke, Bjørn Frode, Anders S 
 
Frafall: Cecilie 
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Møtedato 11.12.23 

 

Saksnummer 1-1 

Saksbehandler Jannicke 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Innkallingen til møtet 11.12.2023 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 11.12.23 

 
Saksnummer 1-2  

Saksbehandler Bjørn Frode/Cecilie  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Justeringer strategiplan 

Orientering:  
 
ØHIL Fotball laget i 2022 en strategi for de neste 5 årene. Det ble på styremøte 7.august 2023 besluttet at 
Styret v/Cecilie tar møte med administrasjonen for å gjennomgå strategien, eventuelle endringer i strategien 
og lage en handlingsplan med tiltak for 2024 som samsvarer med strategien opp mot økonomiske rammer.  
 
Det har også vært diskutert om strategien som hovedstyret lagde for hele ØHIL i 2020 var lite forankret og 
gir ikke fotball den kraften den kunne gitt. Hovedstyret tar også nå initiativ til strategimøter, og dette er et 
fint tidspunkt for Fotball å komme med eventuelle innspill.  
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
Cecilie sender ut sin reviderte versjon til Anders og BF, og de tar det videre med de viktigste i 
administrasjonen og sentrale medlemmer. Et fornyet utkast sendes tilbake til styret.  
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Møtedato 11.12.23 

 

Saksnummer 1-3 

Saksbehandler Bjørn Frode 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Rollebeskrivelser styret 

Orientering: 
 
Det har i lengre tid vært diskutert at Fotballstyret trenger tydeligere og fastsatte rollebeskrivelser. 
Administrasjonen i fotball ønsker at dette klargjøres, og vil komme med et utkast som styret kan diskutere 
videre. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
Anders og BF lager et førsteutkast. Utkastet bør basere seg på hva andre klubber har gjort, og med 
tilpasninger til ØHILs behov. 
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Møtedato 11.12.23 

 
Saksnummer 1-4  

Saksbehandler Bjørn Frode  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Personal 

Orientering:  
 
Vi har fått flere gode søkere i år. Vi forsøker å få dem inn i mindre stillinger.  
 
Vi har dekket alle lagsrollene, men vi har ikke den stillingsstørrelsen på 2012 og 2011-kullet som vi ønsker. 
Og klubbrollene har vi fortsatt til gode å finne gode folk. Her tenker vi at vi kan starte med noen som kan 
vokse seg inn i rollene.  
 
Vedtak: Vi kan ansette flere i store stillinger, evt heltid og forsøke å redusere noe på timebasert, dersom 
det er innafor budsjettet. Hvis noe antas å gå over budsjett, så må styret akseptere dette og vurdere om 
dette vil gi økte inntekter.  
 
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 11.12.23 

 
Saksnummer 1-5  

Saksbehandler Bjørn Frode  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Vedtak på rutiner om utstyr i barnefotball 

Orientering:  
 
Det er et svært stort svinn på utstyr, som gir økonomiske konsekvenser for klubben. Administrasjonen 
foreslår følgende ordning for utstyr i barnefotballen: 
 

«Alle lag får utlevert drakter og lagsutstyr i mars/april. Baller må oppbevares et tørt og varmt sted, så ballene ikke 
fryser. Alt leveres tilbake i god stand etter siste seriekamp i oktober. Lagkassen dekker tapt utstyr. Anders setter en 
pris på hver vare.  
 

Eksempel: G2013 Grav er 30 spillere og har 3 lag i seriespill. De får da utdelt:  
30 fotballer som merkes ØHIL G11 Grav (da kan de gå videre til G2014 året etterpå osv.) 
30 drakter, 30 vester, 3 keeperdrakter, 3 keeperhansker, 3 medisinskrin m/rester av innhold og 3 lagbager.  
Utstyret brukes på alle lagets treninger og kamper, og oppbevares hos noen foresatte.» 

 
  

Vedtak: 
 
Rutiner om utstyr i barnefotball vedtas.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Ok. Bør vurdere kampballer til ungdomsfotballen. 
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Møtedato 11.12.23 

 
Saksnummer 1-6  

Saksbehandler Bjørn Frode/Anders S  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Fotball vinter i barnefotball 

Orientering:  
 
I høst har fotball fått avslag på alle forespørsler om gymsaløkter i barnefotballen. Forespørsler er sendt til 
Idrettskoordinator iht sesongbestemmelser, men alle får avslag iht sesongbestemmelsene siden 
vinteridretter har tilbud alle dager (selv om ingen på skolen/årgangen går på vinteraktivitet denne dagen 
eller har planer om å starte på vinteraktivitet) Det er en åpenbar frustrasjon blant flere medlemmer, dette er 
sendt både til administrasjonen ved Anders Stadheim og styreleder. Dette er forhold som Fotballstyret må 
ta på alvor, og vurdere løsninger fremover. Det oppleves at sesongbestemmelsene er unødvendig strenge. 
 
Eksempel på konsekvenser: G2015 vurderer å bytte klubb på permanent basis, flere barn mister aktivitetstilbud, 
da det er fotball de driver med (akademiet passer ikke for alle de yngste på vinterstid). Mange av de eldste, eks. 
2012 som aldri har spilt Bandy/gått på langrenn, vil heller ikke starte med Bandy/langrenn i år.  
 
2015-årgangen var tydelig på at sesongstarten i 2023 ble vanskelig på grunn av høy inaktivitet for mange 
fotballbarn på vinterstid. Fikk lite trening i ny spillform før sesongen startet, og opplevde lite mestring første del 
av sesongen. Dette gjelder nok flere årganger også.  
 
Her må vi bare ta medlemmene på alvor, all den tid vi faktisk ikke får lov til å tilby medlemmene det 
aktivitetsnivået de ønsker. Det må være en forståelse for at vår viktigste jobb som idrettslag faktisk er å tilby et 
aktivitetstilbud som medlemmene etterspør, heller enn å verne om egne interesser og hva om/dersom/hvis osv. 
Alle andre idrettslag i Norge får det til å fungere.  
 
Flere medlemmer har også reagert kraftig på saken som ble formulert fra langrenn til IU om vintertrening for 
oppstartskullene.  

 
Treningene i BIP-hallen tirsdager for 2018 – 2016 har et stabilt oppmøte på 40-50 barn hver gang for 
oppstartsårgangene. Det er indikasjoner og stor sannsynlighet for at antallet øker etter nyttår. Oppstartskullene 
fikk tilbud om trening i BIP-hallen tirsdager, siden ingen vinteridretter tilbyr aktivitet denne dagen. Flere frykter at 
dette vil endre seg neste år, slik at de som ønsker ikke får dette tilbudet. Tilbudet til oppstartskullene er svært 
viktig for å forhindre frafall til f.eks. Haslum sin myggfotball, og at de heller går dit enn til vinteridretter i ØHIL. 
Det viktigste for klubben før være at barna er aktivitet, og at vi tilbyr all aktivitet! 
 
Andre årganger har stort oppmøte søndager i BIP-hallen (for kullene 2015 – 2012 er det ca 50 medlemmer som 
har meldt seg på vinterfotballtilbudet pr årgang og det er stor oppslutning hver søndag). Dette viser en stor 
etterspørsel og interesse for å ha fotballaktivitet året rundt for alle årganger, selv om mange også driver med 
vinteridrett. Dette må vi ta på alvor, og tilrettelegge for som klubb.  
 
Hensikten med idrettsbestemmelsene er til en viss grad gode, men når de praktiseres i overkant rigide og 
medlemmene våre mister aktivitetstilbud og skaper stor misnøye blant våre medlemmer. Vi som klubb kan ikke 
gjemme oss bak et regelverk ingen andre idrettslag i hele Norge har. I år må administrasjonen meddele alle 
som spør om gymsaltid at de ikke får tilbud, og gymsalene står tomme og uten aktivitet i tidene ØHIL har fått 
tilbudt, selv om at det er et stort ønske om aktivitet! Det er svært uheldig, og stikk i strid med hva som faktisk er 
vår viktigste jobb som idrettslag – holde barna aktive! 
 
 
 

Styrets bemerkninger: 

Styret tar dette til etterretning og vil jobbe videre med saken fremover 
 

  



  

 8 

Møtedato 11.12.23 

 
Saksnummer 1-7  

Saksbehandler Jannicke  

Type sak Orientering/Beslutning  

Saksnavn Eventuelt 

Orientering:  
 
Saker til eventuelt: 

- Møte i HS mandag 4.desember 2023:  
Budsjett gjennomgått, og fotball fikk noen spørsmål som er besvart.  

- Fotballstyret 2024:  
Årsmøte blir 15.februar kl 19.00. Salen er reserervert.  

- Kort oppsummering medlemsmøte:  
Intet store behov for endringer å melde inn mot årsmøte 

 
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

 


